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INTERPELACJA  w sprawie odwodnienia Wieprzyc

Szanowny Panie Prezydencie, 
na spotkaniu rejonowym Budżetu Obywatelskiego 2023 na Wieprzycach odbyła się gorąca
dyskusja na temat potrzeb tego osiedla w zakresie dróg i chodników, jednak wszystkie te
tematy sprowadzają się do odprowadzenia wód opadowych. Osiedle jest usytuowane na
znacznym spadku terenu a woda spływa z drogi na drogę, zalewając niejednokrotnie posesje.

W związku z powyższym miasto sporządziło koncepcję odprowadzenia wód opadowych z
rejonu Wieprzyc, jednak nie ma informacji na temat jej wdrożenia, a mieszkańcy żywo o temat
dopytują. W imieniu swoim i mieszkańców, proszę o przedstawienie harmonogramu
wykonania tego przedsięwzięcia.

Serdecznie dziękuję.
Agnieszka Cierach




